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Folketingets Finansudvalg har den 3. september 2021 stillet følgende spørgsmål nr. 

27 til sundhedsministeren om L 239 (Forslag til finanslov for finansåret 2022), som 

hermed besvares. Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Sophie Løhde (V). 

 

Spørgsmål nr. 27:  

”Vil ministeren oplyse, hvorfor regeringen på FFL 22 har valgt ikke at videreføre bevil-

lingen til udvidelse af behandlingskapaciteten til personer med spiseforstyrrelser, 

herunder til BED?” 

 

Svar: 

Regeringen er meget opmærksom på, at bevillingen udløber, og det indgår derfor i 

regeringens prioriteringsoplæg til de kommende forhandlinger at løfte behovet. Re-

geringens forhandlingsoplæg til SSA-reserven vil blive forelagt partierne på et senere 

tidspunkt frem mod forhandlingerne. Partierne indkaldes snarest. 

 

 

Med venlig hilsen 

 

 

 

 

 

Magnus Heunicke      /      Emma Obel 

 

Folketingets Finansudvalg 

Holbergsgade 6 
DK-1057 København K 

 
T +45 7226 9000 
F +45 7226 9001 

M sum@sum.dk  
W sum.dk  
 

 
Dato: 01-10-2021 
Enhed: KOK 

Sagsbeh.: DEPEOB 
Sagsnr.: 2114616 
Dok. nr.: 1927792 

 

Offentligt
L 239 - endeligt svar på spørgsmål 27

Finansudvalget 2020-21

mailto:sum@sum.dk
http://sum.dk/

